

## 聖徒交通 Announcements

- 一、誠摯地歡迎第一次來聚會的弟兄姊妹和朋友們，願您在這裡與我們同享神家的愛與交通。  
We sincerely welcome all brothers, sisters and friends. We wish you enjoy the love and fellowship in God's house.
- 二、本週五晚間聚會將邀請史伯誠弟兄來分享信息並帶領追求，盼望弟兄姊妹都能來參加。(晚六時四十五分同享晚餐)  
We will invite Ms. Barbara to share about Worship this Friday night.
- 三、週三教會禱告聚會盼望主興起更多禱告勇士，一同來到主寶座前敬拜與祈求。  
May God raise more prayer warriors to pray before His throne for the blessings of His church in our Wednesday night prayer meeting.
- 四、我們將在七月二十七日(主日)請沈保羅弟兄傳福音，請弟兄姊妹多邀親友參加。  
A gospel meeting will be held on July 27<sup>th</sup> Sunday morning. Brother Paul Shen will be the speaker. Please invite your relatives and friends to come.
- 五、感謝神在今年夏令會中給我們的祝福，願我們更多將自己獻在壇上，讓聖火不住焚燒。弟兄姊妹可上網下載特會信息：[www.ToChrist.org](http://www.ToChrist.org)  
We thank God for all the blessings He poured down in the past Summer Conference. May we consecrate constantly on the altar and let the fire keep on burning. To download conference messages, please go to our website [www.ToChrist.org](http://www.ToChrist.org).
- 六、會後請留下一同享用愛筵並一同將整理聚會場所。  
Please join us for lunch after the meeting as well as clean up afterwards.

## 聖迦谷基督徒聚會 Christian Assembly of San Gabriel Valley (東區 East)



### 主日敬拜聚會

- 9:30a.m. 預備及禱告  
10:00a.m. 擘餅聚會  
福音班  
10:45a.m. 信息聚會  
兒童主日學

### Sunday Worship

- Preparation and Pray  
Breaking of Bread  
Gospel Class  
Message Meeting  
Sunday School

### 週三禱告聚會

- 7:30p.m. 敬拜及代禱

### Wednesday Prayer Meeting

- Worship and Pray

### 週五讀經聚會

- 7:30p.m. 聚會

### Friday Bible Study Meeting

- Worship and Study

**Sunday 主日:** 20121 Alisu Court, Walnut, CA 91789  
**Weekday 週間:** 20442 Prestina Way, Walnut, CA 91789  
Tel: (909) 468-5652 / (626) 592-0907  
Website: [www.casgv.org](http://www.casgv.org); E-mail: [casgv@aol.com](mailto:casgv@aol.com)

二〇〇三年七月十三日

## 主 日 敬 拜 聚 會

一、擘餅聚會： 梁家聲，錢弘  
『你們也應當如此行，為的是記念我。』(路廿二 19)

二、信息聚會：  
領詩：錢弘 翻譯：梁殷宗宣  
信息：梁家聲 報告：沈保羅

主題：聖靈的火(一)

詩歌：649 降聖火

路 12:49 「我來要把火丟在地上，倘若已經着起來，不也是我所願意的嗎？」

利 9:23 摩西、亞倫進入會幕，又出來為百姓祝福，耶和華的榮光就向眾民顯現。24 有火從耶和華面前出來，在壇上燒盡燔祭和脂油；眾民一見，就都歡呼，俯伏在地。

代下 7:1 所羅門祈禱已畢，就有火從天上降下來，燒盡燔祭和別的祭。耶和華的榮光充滿了殿；

利 6:12 壇上的火要在其上常常燒着，不可熄滅。祭司要每日早晨在上面燒柴，並要把燔祭擺在壇上，在其上燒平安祭牲的脂油。13 在壇上必有常常燒着的火，不可熄滅。」

羅 12:1 所以弟兄們，我以 神的慈悲勸你們，將身體獻上，當作活祭，是聖潔的，是 神所喜悅的；你們如此事奉乃是理所當然的。

### 一、 奉獻帶下祭壇火焰

1. 奉獻在祭壇上有多少，聖火就有多大
2. 活祭的生活讓火焰持續焚燒

### 二、 親近神的生活

1. 保持主的同在
2. 順服恩膏的教訓

### 三、 活在基督的身體中

1. 同伴的重要
2. 聚會的重要

July 13, 2003

## SUNDAY WORSHIP

**BREAKING OF BREAD:** Timothy Liang, Joseph Chien  
"Do Ye This in Remembrance of Me." (Luke 22:19)

**MESSAGE MEETING:**  
Song Leader: Joseph Chien; Interpreter: Michelle Liang  
Message: Timothy Liang; Announcer: Paul Shen

### Topic: THE FIRE OF HOLY SPIRIT (1)

Lk 12:49 "I have come to bring fire on the earth, and how I wish it were already kindled!"

Lev 9:23 Moses and Aaron then went into the Tent of Meeting. When they came out, they blessed the people; and the glory of the LORD appeared to all the people. 24 Fire came out from the presence of the LORD and consumed the burnt offering and the fat portions on the altar. And when all the people saw it, they shouted for joy and fell facedown.

2Ch 7:1 When Solomon finished praying, fire came down from heaven and consumed the burnt offering and the sacrifices, and the glory of the LORD filled the temple.

Lev 6:12 The fire on the altar must be kept burning; it must not go out. Every morning the priest is to add firewood and arrange the burnt offering on the fire and burn the fat of the fellowship offerings on it. 13 The fire must be kept burning on the altar continuously; it must not go out.

Ro 12:1 Therefore, I urge you, brothers, in view of God's mercy, to offer your bodies as living sacrifices, holy and pleasing to God--this is your spiritual act of worship.

### I. Sacrifices on the Altar Bring down Fire above

1. Offering and Fire are in direct proportion
2. Living Sacrifices keep the fire going

### II. Walking closely with God

1. Keep the Presence of the Lord
2. Obey the teaching of the anointing

### III. Living in the Body of Christ

1. The importance of having companions
2. The importance of attending meetings